
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis ze schůze školské rady 

 

18. 3. 2014 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program: 
 

1. Přítomni 

2. Zahájení 

3. Informace o půdní vestavbě  

4. Projednání úkolů z minulé schůze 

5. Diskuse 

6. Termín další schůze 

7. Úkoly 

 

 

 

1. Přítomni 
 

  Členové školské rady -      Jan Klubíčko 

                                                   Hana Nováková 

                                             Veronika Syrovátková 

                               Libuše Moníková 

        Michal Skaunic 

 

  Omluveni    -                       Lucie Kašparová 

                                               

   

 

  Hosté -                                  MUDr. Zdeněk Fink – primátor města  

                                                Mgr. Hana Hájková – ředitelka školy   

                                   

 

 

2. Zahájení 
 

Zahájení schůze provedl pan Jan Klubíčko. Přivítal zúčastněné a seznámil je s programem 

schůze. 

 

 

3. Informace o půdní vestavbě  
 

      Pan Klubíčko seznámil přítomné s časovým harmonogramem půdní vestavby v ZŠ 

Svobodné Dvory. Dle předloženého harmonogramu bude vestavba dokončena v říjnu 2014. 

Vzniknou dvě učebny pro odborné předměty. 

 

     Pan primátor a pan Klubíčko dále informovali přítomné o výstavbě nové mateřské školy. 

Ta by měla být realizování v roce 2015. 

 

     Pan Klubíčko a ostatní přítomní požádali pana primátora o pomoc při řešení otázky 

výstavby nového hřiště. 

 

 

 

        



. 

 

 

4. Projednání úkolů z minulé schůze 
 

     Paní ředitelka seznámila přítomné s rozpočtem školy na rok 2014. 

Rozpočet na provoz byl navýšen o 1 300 000 Kč na financování vybavení nové MŠ. Toto 

navýšení bude ponecháno na rok 2015, kdy bude MŠ postavena. 

Státní rozpočet na mzdy je průchodný. 

 

 

 

5. Diskuse 

 
       Paní ředitelka informovala přítomné o zapojení školy do projektu Kultura spojuje 

národy. Projekt probíhá s partnerským městem v Polsku a udržitelnost projektu je pět let. 

Žáci školy nacvičují pod vedením p. uč. Ziny Duškové divadelní představení, se kterým se 

zúčastní přehlídky divadel v Polsku. Tématem jsou Řecké báje a pověsti. 

Je nutné vyřešit otázku financování dopravy do Polska. 

 

     Paní Moníková upozornila přítomné na konec volebního období školské rady ke dni  

31. 12. 2014. 

Volby do školské rady proběhnou v listopadu 2014. 

 
 

 

6. Termín další schůze 

 
Termín schůze byl předběžně členy školské rady domluven na 7. 10. 2014 v 17,00 hodin. 

 

 

7. Úkoly 
 

     Projednání a schválení výroční zprávy 

 

 

 

 

Zapsala: V. Syrovátková 

 

 

 

 
 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


